

C-84 should not be passed by the Senate, and new legislation to privatize Petro-Canada should not be introduced for a period of at least six months.

The Committee further recommends that: (1) the Government forthwith implement the second recommendation of this Committee's Report on Petro-Canada (see page 13); (2) if the Government is to proceed with the privatization of Petro-Canada and if the Government intends to change the Board of Directors of the company, that these changes be made as soon as possible; and (3) privatization should not be contemplated until such time as energy markets, now disrupted by the Persian Gulf Crisis, have stabilized.

DISSENTING OPINION

The members of the Committee who support the Government are not in agreement with these recommendations, and urge that the Senate adopt Bill C-84 without amendment.

Respectfully submitted,

DANIEL HAYS,
Chairman.

The Honourable Senator Hays moved, seconded by the Honourable Senator Graham, that the Report be placed on the Orders of the Day for consideration at the next sitting of the Senate.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

Order No. 2 was called and postponed until the next sitting of the Senate.

Pursuant to the Order of the Day, the Senate proceeded to the consideration of the Seventh Report of the Standing Senate Committee on Transport and Communications (Bill C-40, An Act respecting broadcasting and to amend certain Acts in relation thereto and in relation to radiocommunication, with three amendments), presented in the Senate on 24th January, 1991.

The Honourable Senator MacDonald (*Halifax*) moved, seconded by the Honourable Senator Poitras, that the Report be adopted.

After debate,

The Honourable Senator Atkins moved, seconded by the Honourable Senator Kelly, that further debate on the motion be adjourned until the next sitting of the Senate.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

*With leave,
The Senate reverted to Notices of Motions.*

seulement en termes généraux, le Comité recommande que le projet de loi C-84 soit rejeté par le Sénat et qu'aucune mesure législative visant à privatiser Petro-Canada ne soit présentée pendant au moins six mois.

Le Comité recommande en outre au gouvernement: (1) qu'il donne suite immédiatement à la deuxième recommandation de son rapport sur Petro-Canada (voir à la page 14); (2) que, s'il entend privatiser Petro-Canada et qu'il entend modifier la composition du conseil d'administration de la société, il le fasse le plus tôt possible; et (3) qu'il n'envisage pas de privatiser la société tant que les marchés énergétiques, actuellement perturbés par la crise dans le golfe Persique, ne seront pas stabilisés.

OPINION DISSIDENTE

Les membres du Comité qui appuient le gouvernement n'approuvent pas ces recommandations et demandent instamment au Sénat d'adopter le projet de loi C-84 sans amendement.

Respectueusement soumis,

*Le président,
DANIEL HAYS.*

L'honorable sénateur Hays propose, appuyé par l'honorable sénateur Graham, que le rapport soit inscrit à l'Ordre du jour pour étude à la prochaine séance du Sénat.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'article n° 2 est appelé et différé à la prochaine séance du Sénat.

Suivant l'Ordre du jour, le Sénat aborde l'étude du septième rapport du Comité sénatorial permanent des transports et des communications (Projet de loi C-40, Loi concernant la radio-diffusion et modifiant certaines lois en conséquence et concernant la radiocommunication, avec trois amendements), présenté au Sénat le 24 janvier 1991.

L'honorable sénateur MacDonald (*Halifax*) propose, appuyé par l'honorable sénateur Poitras, que le rapport soit adopté.

Après débat,

L'honorable sénateur Atkins propose, appuyé par l'honorable sénateur Kelly, que la suite du débat sur la motion soit renvoyée à la prochaine séance du Sénat.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

*Avec permission,
Le Sénat se reporte aux Avis de motions.*